
-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Gerla [mailto:r.gerla@kpnplanet.nl] 

Verzonden: vrijdag 29 januari 2016 16:27 

Aan: 'Statengriffie@brabant.nl' <Statengriffie@brabant.nl> 

Onderwerp: Uitnodiging rondetafelgesprek Provinciale Staten 

Urgentie: Hoog 

 

Tav van de griffier van de Provinciale Staten van Noord Brabant 

 

Geachte mevrouw ten Cate 

Vandaag kreeg ik bij toeval deze uitnodiging te zien. 

Ik ben oprichter en coördinator van de Klankbordgroep Basisnet Spoor gemeente Moerdijk. 

De Klankbordgroep werkt in deze nauw samen met de gemeente Moerdijk. 

Burgemeester Klijs is dus goed op de hoogte van ons doen en laten. 

Maar tevens hebben wij zitting in het gezamenlijk overleg Klankbordgroepen gemeenten Roosendaal, 

Halderberge en Moerdijk met de gemeenten, onder afwisselend voorzitterschap van de betrokken 

burgemeesters en wethouders. 

Momenteel zijn wij alle Statenfracties van de provincie Noord Brabant aan het benaderen om 

aandacht te vragen voor de problematiek bij het transport van gevaarlijke goederen over het spoor 

door de kernen van West Brabant. 

Jammer genoeg hoor ik nu pas van dit ronde tafel gesprek. 

Graag vraag ik u om alsnog deel te mogen nemen aan dit ronde tafelgesprek.  

Met vriendelijke groet, 

Ir. R. Gerla-van Wijlen 

 

Wilhelminapark 7 

4761AK Zevenbergen 

T    0168324339 

M   0620599822 

E     r.gerla@kpnplanet.nl 

 

mailto:r.gerla@kpnplanet.nl
mailto:Statengriffie@brabant.nl
mailto:r.gerla@kpnplanet.nl

	Van: Gerla [mailto:r.gerla@kpnplanet.nl]

